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Assistents: Magda Grifoll, Teresa Sauras, Esther Esteban, Araceli Rosa, Joan Carles Ferrer, 
Albert Martínez, Francesc Cebrià, Ignasi Ramírez, Antoni Arcas, Nekane Garcia, Sara Arévalo, 
Teresa Adell, Dolors López 
 
 
 
1.- Es renova la Comissió de Qualitat de la facultat de Biologia. Antoni Arcas substitueix a Rosa 
Araujo, com a nou Cap d'estudis del grau de Biologia; i Nekane Garcia substitueix a Dolors 
Yvorra com a tècnica de qualitat. La nova composició de la Comissió de Qualitat quedarà 
actualitzada a la pàgina web de la facultat. 
 
2.- Informacions del president de la comissió: 
 
 - El proper  dia 2 de març a les 16h la Vice-rectora d'estudiants ens ha convocat a una 
reunió telemàtica per parlar del model de SAE actual i futur i com mirar de millorar-lo. Ens ha 
demanat d'estendre la convocatòria als Caps d'estudi i representants dels estudiants. 
 - El dia 29 de març i 5 d'abril farem una jornada sobre emprenedoria, innovació i 
transferència adreçada al professorat del centre. Aquesta jornada està organitzada juntament 
amb StartUB, l'IDP i la Fundació Bosch i Gimpera. 
 - Tenim 6 estudiants que actuaran com a Ambaixadors UB dins del programa Ubica't de 
la UB i que inclou el Saló de l'ensenyament, la Jornada de portes Obertes i l'Inspira't. En els 
propers dies aquests ambaixadors seran formats pels diferents Caps d'estudi sobre els 
diferents graus de la facultat.  
 - S'ha decidit canviar la manera de recollir les evidències sobre les competències 
transversals del portafoli, de manera que aquestes s'entregaran com a tasques dins del 
campus virtual del PAT de la Facultat de Biologia. Això implica deixar d'usar el Mahara. S'està 
uniformitzant l'organització interna d'aquest espai del campus. 
 
3.- S'aprova l'autoinforme d'acreditació del grau de Ciències Biomèdiques. 
 
4.- S'informa que en aquests moments s'ha elaborat ja un Pla Director que serà portat a 
aprovació a la propera Junta de Facultat. Per altra banda, s'informa que els diferents 
responsables estan treballant ja en la revisió de tots els PEQS cara a la propera certificació de 
centre i que aquest procés avança segons el calendari previst. En els propers dies, la comissió 
de qualitat començarà a revisar aquests PEQs. 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

5.- Al torn obert de preguntes, es discuteix sobre el problema que representa la baixa 
participació de les i els estudiants a les enquestes de satisfacció. Alguns problemes són que 
potser estan obertes massa temps i que cada vegada els alumnes han d'avaluar a més 
professorat que demanda ser avaluat. Es decideix fer una propera trobada específica entre 
Caps d'estudis, representants d'estudiants i deganat per mirar de fer un diagnòstic del 
problema i mirar de buscar solucions plegats. 
  
 
La reunió s’acaba a les 17h10 
 
 

 
 
Francesc Cebrià 
Vice-degà de Qualitat, Innovació i Professionalització 
Facultat de Biologia 


